
 

 

Dagsorden KS-møde, den 4.4. 2023 på Brøndbyvestervej 58 kl. 8-11.00 

Dato og tidspunkt Kl. 8-11.00                                                                                     

Mødefacilitator Anna - Nyvalg på mødet 

Ordstyrer Flemming  

Referent Anna - Nyvalg på mødet 

Kontaktperson Sarah, Heidi 

Afbud Heidi, Sarah 

Brød og kaffe Lotte og Anders 

 
 

PUNKT TID Orientering 
Drøftelse 
Beslutning 

MÅL REFERAT Kommunikation 
til medlemmer - 
ansvarlig: 
 
TR 
GLF info 
FU 

Morgenmad og løs snak 
Velkommen til Marianne (NO), 
Döne (SØ) Christina (VE) og 
Heidi (PPR) 

20 min.     

Godkendelse af referat 

Dagsorden KS 14.3. 2024 

1 min.   Godkendt  

Tema      

https://docs.google.com/document/d/1J6_y2RE20wNxx80ARE5zZOdoCXtbrsddVGb8sqDdB3Y/edit?usp=sharing


Konstituering af KS      

DLF/GLF-relevant      

Konstituering af KS 
Bilag: Forslag til forretningsorden 

Forslag - Glostrup 
Lærerforenings 
forretningsorden - april 
2024.doc 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PAUSE 

6
0 
m
i
n 

D+B 50 min 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
10 min. 
 

Vi skal konstituere os på 
første møde efter 
gennemførte valg og GF 
Formanden fremlægger 
forslag til KS organisering 
og forretningsorden for de 
kommende 2 år. 

FTR - Thomas genvalgt 
TR for skoler - midlertidig - Anna genvalgt. 
AMR - Anders er genvalgt 
Pædagogisk udviklingsområde - Anna genvalgt 
Kursusområdet - Thomas genvalgt 
Mødefacilitator - Anna genvalgt 
Referent - Anna genvalgt 
 
Ordstyrer vælges ad hoc og skrives ikke ind i forretningsordenen. 
Charlotte vil gerne tage den. 
 
Forretningsordenen for Glostrup Lærerforenings Kredsstyrelse blev 
gennemgået, drøftet og vedtaget. 
 
Thomas gennemgik delingen mellem at være TR, betalt af arbejdsgiver og 
Kredsstyrelsesmedlem, betalt med frikøb til varetagelse af DLF-opgaver. 
 
Forslag til årshjul blev gennemgået - nogle KS-møder omdannes til TR-
møder, hvor suppleanterne ikke skal deltage. 
Årshjulet opdateres og sendes ud. 
 

 

Evaluering af GF 
Bilag: Udkast til GF referat 
gf-referat-2024.pdf (dlfkreds10.dk) 
 
 
 
 

j 10 min 
 
 
 
 
 
 

At få bragt væsentlige 
pointer fra GF med os 
videre. 
Invitation/ indkaldelse 
Det skriftlige materiale 
Det praktiske  
Indholdet på GF 
Pointer fra medlemmerne i 
debatten 
Andet 
 

Gode spørgsmål, en god oplevelse. Tilbagemeldinger om en god 
generalforsamling. Nogle savnede mere tid til debat. Dejligt at se nogle 
nye medlemmer fra de forskellige skoler. 
 
Kunne man lege med tanken om at gå på skift på skolerne? God idé. Det 
tages med i planlægningen frem mod næste GF. Både SØ og VE meldte 
sig. 
 
 
 

 

Høring om styrelsesvedtægt 
Forslag til høringssvar omdeles på 
mødet 

 10 min At få enighed om endeligt 
svar fra GLF efter 
fremlæggelse og 
gennemgang/justering af 
forslag til GLF’s 
høringssvar 

Fokus på inddragelsesprocessen i tiden op til høring, fora for dialog, skole 
og skoledistrikter og understøttende undervisning og 
medarbejdersammenstætning. 
 
 

 

https://docs.google.com/document/d/1D7eq2d-kaCb7KEz4otLFxSpQ9FrAIWGh/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1D7eq2d-kaCb7KEz4otLFxSpQ9FrAIWGh/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1D7eq2d-kaCb7KEz4otLFxSpQ9FrAIWGh/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1D7eq2d-kaCb7KEz4otLFxSpQ9FrAIWGh/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://dlfkreds10.dk/media/17134384/gf-referat-2024.pdf


Lokalaftale      

Status på arbejdet med lokal 
skoleplan - Orientering om de 
lokale processer 

 10 Vidensdeling på tværs af 
skolerne. 
 
Hvad er aftalt på hver 
skole i forhold til 
samarbejdssporets møder 
og nedslag. 
 
 

SK: møde om proces frem mod fagfordelingen. 
SØ: møder i kalenderen om skoleplan, ressourcegrundlag delt, men 
usikkerhed om ressource ift. en evt. ekstra 7. klasse. 
VE: ressourcegrundlag fremlagt, men også usikkerhed om kommende 7. 
klasser. Hvis der kun bliver en  7. klasse, mangles 1 ½ stilling. 
NO: mangler 1 stilling til fag der er svære at rekruttere. Ejby har 
fagfordeling på tirsdag (9.4.) - ekstra klasse på Ejby, hvordan skal den 
besættes. 
 
Vigtigt at tænke sin TR-rolle ind i fagfordelingsprocessen - hvordan skabes 
balancen, da man er TR og ikke skal træffe beslutninger, men stadig 
drøfte og samarbejde med ledelsen. 
 
 

 

Sagsbehandling 
Til dette punkt skal fremsendes 
ønske om at bruge en aktuel 
medlemssag til sparring og til at 
gøre os klogere. Den aktuelle sag 
kan udspringe af dialog på tværs 
eller komme fra FU. Der kan til evt. 
udtales ønske om at få en sag på til 
det kommende KS-møde 

     

      

Meddelelser      

Forhandlinger om lokale lønmidler    Er ved at være på plads med de lokale forhandlinger. Der skal holdes 
møde med HR om de endelige formuleringer. 

 

EU-direktiv om 
arbejdstidsregistrering 

   VI forventer, at TRIO-Fix og Flex kan blive vedtaget som vores redskab, 
da vi pt. bruger det. 

 

Det kommunale budget 25    Lige pt. er der lavet et rådighedskatalog - det er ikke et udtryk for reelle 
besparelsesforslag, men et dispositionskatalog. CBUF skal finde 
dispositioner på 15 mio. Det er vigtigt, at man ikke tror, der skal laves 
besparelser på 15 mio. Den endelige politiske beslutning om evt. 
besparelser vedtages først i oktober. 

 

OK24 opmærksomhed    Opfordring til at folk får stemt.  



MED HU    Læs nyhedsbrevet - vær opmærksom på “Røg og damp” - ledelserne får 
indskærpet, at de ikke må se gennem fingre med det. 
Problem med manglende medarbejderadgang til Globen. 

 

Frederiksdal    Opmærksomhed på kosthensyn og ønsker om minus alkohol  

Meddelelser på lydfil fra Thomas      

      

Evt. + punkter til næste møde      

      

 

 

 

 

Punkter til dagsordenen: 

8-8.15: løs snak og morgenmad. 

 

Godkendelse af referat 

 

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille 

lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret 

på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om 

handling. 

Punkter til dagsordenen:  

 

● Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS 

hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv. 

 

● DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, “Faglig klub” eller lignende, udvikling af lærernes 

debatrum, lyttemøder osv. 

 



● Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af 

overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv. 

 

● Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores 

udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et 

KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet).. 

 

● Meddelelser: både fysiske og som lydfiler med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-

info, Arbejdsmiljø, HV-info,  

 

Evt. 

 

 
 

 


